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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2018/19:890 Bilstöd vid funktionsnedsättning

I början av 2017 infördes det ett nytt regelverk för bilstöd för personer med 
funktionsnedsättning. Sedan dess har det kommit många klagomål om 
Försäkringskassans tillämpning av dessa regler. Bland annat kräver 
Försäkringskassan att den som behöver en anpassad bil köper en större och 
nästan dubbelt så dyr bil än de vanliga bilmodellerna. Tanken bakom är att det 
ska minimera kostnaderna för exempelvis nedsänkning av bilgolvet, men 
resultatet blir att människors rörlighet begränsas. För många med 
funktionsnedsättningar är bilen det enda sättet att förflytta sig, och det är 
mycket olyckligt när reglerna för bilstöd motverkar sitt syfte. 

Min fråga till ministern är följande:

Vilka åtgärder tänker socialministern vidta för att regelverket ska fungera? 

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Mats Carlstedt

Från Riksdagsförvaltningen
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